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شهردار شیراز در دیدار با آیت الله ملک حسینی، رئیس حوزه علمیه مدرسه خان گفت: حسی 
که در محلات قدیم و نظام محله ای که در شهرسازی قدیم موردتوجه بود بسیار متعالی است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، اسکندرپور خاطرنشان 
کرد: درگذشته محلات به شکلی طراحی می شدند که ارتباطات اجتماعی تا حد زیادی افزایش 
می یافت، اما متأسفانه تغییر کاربری هایی که در نظام شهرسازی جدید اتفاق افتاد باعث شد 

این نظام اجتماعی تغییر کند.
وی افزود: امروزه به علت مجموعه های آپارتمانی، شهروندان نمی توانند با یکدیگر تعاملات 
محله ای مطلوبی برقرار کنند و باید تلاش کرد تا با ایجاد پیاده راه ها، محل های تجمع و... 

فرصت تعامل و گفتگو را بین شهروندان ایجاد کرد.
شهردار شیراز با اشاره به این مطلب که اگر گردشگری وارد اصفهان شود حداقل دو ساعت 
می تواند به پیاده روی بپردازد گفت: متأسفانه ما در شیراز برای شهروندان و گردشگران چنین 

فرصتی را نداریم و اکثر مسیرها به وسیله خیابان ها و ماشین ها قطع می شوند.
یا  پیاده راه ها  ایجاد  با  را  نقصان  این  بزرگ  شهرهای  در  معمولًا  کرد:  تصریح  اسکندرپور 

ساخت مکان هایی که امکان گرد هم آمدن شهروندان فراهم شود جبران می کنند.
وی از مساجد و خانه های محلات به عنوان یکی از عناصر و اماکن مهم فرهنگی- اجتماعی نام 

برد و افزود: شهرسازی های جدید برگرفته از طرح تفصیلی وارداتی است و ما در شهرک ها 
و شهرهای بزرگ از سمت فضاهای جمع گرایی به سمت فضاهای فردگرایانه رفته ایم. این 
مقام مسئول خاطرنشان کرد: رویکرد جدید شهرداری این است که با ایجاد شهری انسان محور 
تا جایی که می تواند شهروندان را با مسائل شهری و اجتماعی درگیر کرده و حضور جدی 

شهروندان را در تصمیم گیری ها افزایش دهد.
رئیس حوزه علمیه مدرسه خان نیز در این دیدار خطاب به شهردار شیراز گفت: امیدوارم همه 
مسئولان زیر سایه رسول الله بیندیشند و مسیر صحیحی برای رستاخیز اقتصادی، فرهنگی و 
سیاسی ملت به دست بیاورند و شما نیز در همه امور موفق بوده و خداوند مسیر روشنی را 

برای رسیدن به اهدافتان مقدر فرماید.
آیت الله ملک حسینی تصریح کرد: کلمه شهر انسان محور کلمه بسیار زیبا و جذابی هست و 

سیاست گذاری بر پایه این کلمه به حق هم درست و هم متفاوت با گذشته است.
وی افزود: گاهی شرایط نادرست است اما عملی که در آن شرایط انجام می شود درست است؛ 
اما در برخی موارد زمینه های موجود و زیرساخت ها درست بوده لیکن کارهای انجام شده در 
آن بستر غلط است و مواردی نیز پیش می آید که متأسفانه که هر دو غلط یا هر دو درست 

است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی فارس روز پنج شنبه 
30 فروردین کلنگ افتتاح بزرگ ترین گلخانه اقلید به زمین زده شد.

در این مراسم استاندار فارس گفت: اقتصاد کشاورزی در استان فارس ضرورت جدی است، 
بهره وری  به منظور  افزود:  تبادار  کرد.  حفظ  را  اقتصاد  این  بایستی  آب  منابع  مدیریت  با 
گرفتن  نظر  در  با  و  مختلف  ابعاد  در  گلخانه  توسعه  خاص  به طور  آب  منابع  مدیریت  و 
قرار دستور کار  در  بازاریابی  و  برندسازی  ارگانیک،  تولید محصول  تولید،  میزان   افزایش 

گیرد.
این مقام مسئول از سرمایه گذار گلخانه ده هکتاری اقلید به عنوان یکی از کشاورزان پیشرو 
کشاورزی،  اقتصاد  حفظ  جهت  در  توسعه یافته  کشورهای  دادن  قرار  الگو  با  تا  خواست 
به منظور صرفه جویی در مصرف آب و با نگاه بلندمدت، سطحی از این گلخانه را به کاشت 

درختان مختلف اختصاص دهد.
در ادامه مراسم رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس گفت: به منظور فائق آمدن بر 
گلخانه  احداث  متقاضیان  استان،  اقتصادی  امور  کلیه  بر  انداخته  سایه  خشک سالی  چالش 
تسهیلات  از  تاکنون  که  می گیرند  قرار  موردحمایت  ارزان قیمت  تسهیلات  اختصاص  با 
یا  و  تسهیلات  این  از  نیز  متقاضیان  سایر  و  بهره مند گردیده  روستایی  توسعه  ارزان قیمت 

تسهیلات ارزان قیمت صندوق توسعه ملی بهره مند خواهند شد.

محمدمهدی قاسمی افزود: بهره وری آب در گلخانه را از ۵ تا ۱۵ برابر نسبت به کشت در 
فضای باز افزایش داشته و با توجه به چالش کم آبی در استان فارس در کنار سایر روش های 
افزایش بهره وری آب، یکی از روش هایی است که بسیار موردتوجه و حمایت دولت محترم 

است.
وی با اشاره به اینکه تا قبل از این سطح گلخانه شهرستان اقلید 0/3 )سه دهم( هکتار بوده و 
اکنون احداث این مجتمع ۱۰ هکتاری گلخانه قدم قابل توجه و مؤثری است، افزود: گلخانه 
مذکور با فنّاوری نوین و بااعتبار ۲۲ میلیارد تومانی احداث خواهد گردید، که با بهره مندی 
از فنّاوری نوین بیشترین استفاده را از آب باران را داشته و نیاز چندانی به آب چاه ندارد 
یعنی از پوشش خود گلخانه امکان استحصال آب باران وجود دارد. فنّاوری مدرن این گلخانه، 
الگویی برای سایر متقاضیان احداث گلخانه است و سرمایه گذار احداث این گلخانه پیش ازاین 
درزمینه مرغ تخم گذار، مرغ گوشتی و سایر زمینه های کشاورزی با نگاه به بازار صادراتی 

سرمایه گذاری موفقی داشته است.
گفتنی است کلنگ افتتاح بزرگ ترین مجتمع گلخانه ای شهرستان اقلید عصر روز پنج شنبه 
مورخ 30 فروردین با حضور استاندار فارس، نماینده مردم شهرستان اقلید در مجلس شورای 
اسلامی، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس و جمعی از مسئولین استانی و شهرستانی 

به زمین زده شد.

آیت الله ملک حسینی در دیدار با شهردار شیراز:

خوشحالم که نگاه فرهنگی شهردار شیراز مبتنی بر مسجد محوری است

کلنگ زنی گلخانه ده هکتاری در شهرستان اقلید استان فارس

دستور قاطع رئیس کل دادگستری فارس در برخورد با تصرفات غیرقانونی اراضی ملی و منابع طبیعی
برخورد با تصرفات غیرقانونی اراضی ملی و منابع طبیعی استان مهم ترین تأکید رئیس کل دادگستری استان فارس و محور اولین جلسه شورای حفظ حقوق 
بیت المال در امر اراضی ملی و منابع طبیعی استان در سال جدید بود. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دادگستری استان فارس، در این نشست 
نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس با انتقاد شدید از تصرفات و تعرضات صورت گرفته به اراضی ملی به خصوص در اطراف شیراز و شهرهای بزرگ 
استان گفت: متأسفانه شاهدیم که روند تصرفات غیرقانونی گذشته همچنان در فارس ادامه دارد. علی القاصی مهر با اشاره به این که عدم برخورد مناسب 
و ورود جدی مسئولین امر باعث تجری و تشویق سایر متصرفان و زمین خواران شده است گفت: همه ما در شورای حفظ حقوق بیت المال مسئولیم و هیچ 
عذری در عدم برخورد و مقابله با این پدیده پذیرفته نیست چراکه ظرفیت های قانونی در تبصره 4 ماده واحده قانون تعیین و تکلیف اراضی اختلافی و تبصره 
ماده 55 قانون حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و مراتع به حدی است که حتی به خود دستگاه های متولی نیز اختیار داده شده است تا در صورت مشاهده 

و برخورد با تصرفات و تغییر کاربری های غیرمجاز بدون دستور قضایی و یا رأی دادگاه برخورد و رفع تصرف نمایند.

اعتراضات و تجمعات مردمی در کازرون در حالی به روز پنجم و صحن 
نمازجمعه کشیده شد که مردم خواستار شفافیت و مشخص شدن جزئیات 

طرح جدایی بخش هایی از شهرستان و مسئله فرمانداری ویژه شدند.
کازرون  مردم  اعتراضی  تجمع های  به  اشاره  با  کازرون  جمعه  خطیب 
در روزهای اخیر گفت: مراقب باشید منافقین از آتش به اختیاری تان 

سوءاستفاده نکنند.
علیرضا  کشاورز/  داود  گلچین/  علی  عکاسان:  و  خبرنگاران  گروه 
گلچین: پس از 5 روز تجمع و اعتراض مردم کازرون نسبت به طرح 
میدان  در  تجمع  از  پس  مردم  پرشمار  اجتماع  شهرستان،  این  تجزیه 
تمثال شهدا، رهبری و  داشتن  با در دست  اولیه صبح  از ساعات  شهدا 
نماز جمعه  به سمت مصلای  به طرح تجزیه  اعتراض  پلاکاردهایی در 

حرکت کردند.
مکان  کمبود  و  کازرون  جمعه  نماز  مصلای  در  مردم  حضور  از  پس 
کافی برای جمعیت حاضر و سردادن شعار در صحن مصلای نماز جمعه، 
حجت الاسلام خرسند امام جمعه کازرون ناچار پیش از خطبه به سخنرانی 

پرداخت.
این مقام مسئول با توجه به اینکه در اجتماعات روزهای قبل مردم گفته 
بود در روز جمعه جوابی برای مردم در نماز جمعه کازرون خواهد داشت 
طی سخنانی گفت: بر اساس سند مکتوبی که در دست دارم و قرار است 
که  گرگنا  تا  دردانه  روستاهای  برسد،  تصویب  به  کشور  وزارت  در 

در محدوده دشت برم است، برای الحاق به کازرون پیشنهاد شده و از 
این طرف نیز دهستان انارستان از بخش چنارشاهیجان جدا و به محدوده 

دهستان دریس از بخش مرکزی کازرون الحاق خواهد شد.
خرسند افزود: بنابراین سید حسین، بیشاپور و تنگ چوگان از اول جزء 
این  به  با توجه  ماند و  بوده و خواهد  نبوده و جزء کازرون  این طرح 
مسائل بنده فردا صبح به تهران می روم و بدانید خواسته های مردم شنیده 

شده و این طرح فقط در حد یک کاغذ است.
بعداً  شد  عمل  این  خلاف  اگر  نکرده  خدای  کرد:  بیان  همچنین  وی 
مطالب مهم را عرض خواهم کرد، البته استاندار فارس هم با تماس تلفنی 
که داشته ایم قرار شد در این هفته در مکان نماز جمعه حضور یابد و به 
مردم پاسخ دهد و شما مردم هم سعی کنید با نظم و آرامش فضای شهر 

را تغییر دهید تا منافقین از آتش به اختیار بودنتان سوءاستفاده نکنند.
توسط  مسئولان  از  برخی  استعفای  شعار  در خصوص  همچنین  خرسند 
به کازرون و  انارستان  و  بازگردندان دشت برم  بنده  داشت:  بیان  مردم 
حق فرمانداری ویژه برای شهرستان را پیگیری خواهم کرد؛ اجازه بدهید 
خواسته های شما را دنبال کنم، اگر نتوانستم استعفا می دهم و شما مرا 
مؤاخذه کنید.  به زودی به تهران خواهم رفت؛ البته باید قبل از رفتن 
به تهران از بابت آرامش کازرون خیالم راحت باشد و تا جمعه آینده 
خبرهای خوب به شما خواهم داد و شما هم سعی کنید که برادری خود 

را با بخش قائمیه حفظ کنید.

امام جمعه کازرون در خصوص گله مندی شدید مردم از نماینده شهرستان 
اظهار داشت: خواسته های شما در رابطه با نماینده را به مسئولان مجلس 
منعکس خواهم کرد تا هیئتی از مجلس برای بررسی موضوع به کازرون 
ادامه  دیگر  را  تجمع  و  برگردید  خانه هایتان  به  آرامش  با  پس  بیایند 
ندهید و اگر فضا را آرام کنید مسئولین استان و کشور حتماً به کازرون 

خواهند آمد.
وی ادامه داد: شعارهای ساختارشکن ندهید و حرمت همه را حفظ کنید. 
پیگیری  را  باشم کارها  زمانی که در خدمت شما  تا  و  قدرت  تمام  با 

می کنم و به اطلاعتان خواهم رساند.
خطیب جمعه کازرون همچنین گفت: من غیرت شما را تحسین می کنم 

و با این غیرت شما هیچ مسئولی جرئت خیانت نخواهد داشت.
کانال  یا  سایت  به  مرتبط  کلیپ های  و  تصویری  گزارش  دیدن  برای 

تلگرام هفته نامه طلوع جنوب مراجعه فرمایید.

باشگاه  در  کازرونی  ممتاز  دانش آموزان  از  تجلیل  همایش  چهارمین 
فرهنگیان این شهرستان برگزار شد.

 خبرنگار و عکاس/ محمدحسین هاشمی کشکولی: مدیر آموزش وپرورش 
با  که  شهرستان  این  ممتاز  دانش آموزان  از  تجلیل  همایش  در  کازرون 
حضور فرهنگیان و جمعی از مسئولان محلی و پرفسور ریاضی در باشگاه 
افتخار  داشت:  اظهار  سخنانی  در  شد،  برگزار  کازرون  شهر  فرهنگیان 
منطقه   150 میان  از  شهرم  دانش آموزان  کازرونی  یک  به عنوان  می کنم 

آموزشی در کشور توانستند حائز بهترین مقام شوند.
دیگر  شهرهای  به  شهر  این  مردم  از  عده ای  گفت:  عباسی  کاظم 
برای  دلشان  همچنان  اما  کرده اند  مسافرت  کشور  از  خارج  حتی 
آن ها  که  کنیم  ایجاد  را  فضایی  باید  بنابراین  می تپد؛  کازرون 
هدیه  خودشان  شهر  به  را  خودشان  اندوخته های  بتوانند   به راحتی 

کنند.
وی بنای رصدخانه دانش آموزی در کازرون توسط پرفسور شریف، تهیه 
اسماعیلی  دکتر  توسط  رصدخانه  این  برای  الکترونیک  تمام  تلسکوپ 
کازرونی و قول همکاری و مشاوره درراستای علمی توسط پرفسور ریاضی 
را از برکات نخبه پروری کازرون عنوان کرد و افزود: جا دارد از این 
عزیزان به خاطر اینکه به زادگاه خودشان اهمیت می دهند و اندوخته های 
علمی شان را در اختیار دیگر همشهریانشان قرار می دهند تقدیر و تشکر 

کنم.

این  در  حاضر  دانش آموزان  به  خطاب  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر 
همایش، عاشق خود و کار بودن، ایمان به خدا، داشتن برنامه ریزی، داشتن 
ارزش های مشخص و معین، داشتن شور و انرژی در زندگی، سرلوحه قرار 
دادن محبت در زندگی و تسلط به فن ارتباطات و جذب کردن دیگران با 
زبان خوش و نگاه آرام را هفت ویژگی انسان های موفق برشمرد و اظهار 
این  به  این مرزوبوم خودشان را آراسته  امیدواری کرد که دانش آموزان 

هفت ویژگی کنند.
آموزش وپرورش  اداره  آموزشی  معاونت  کوشش  و  تلاش  از  عباسی 
معاونان  و  مدیران  و  رازی  دانش آموزی  پژوهش سرای  کازرون، 
همایش  برگزاری  جهت  در  ماه  دو  به  نزدیک  که  شهر  این  مدارس 
تشکر  و  تقدیر  گذاشتن  وقت  ممتاز  دانش آموزان  از  باشکوه   تجلیل 

کرد.
ممتاز  دانش آموزان  به  خطاب  همایش  این  در  ریاضی  نعمت  پرفسور 
دبیرستان  تا  ابتدایی  دوران  تحصیل  سختی های  از  گوشه ای  سخنانی  در 
سختی ها  با  مواجه  در  هیچ وقت  داشت:  اظهار  و  کرد  بیان  را  خود 
تمام  بر  اهدافم  به  رسیدن  برای  باپشتکار  همچنان  نکردم  خالی  پشت 
عمل  این گونه  هم  دانش آموزان  شما  امیدوارم  که  شدم  پیروز   مشکلات 

کنید.
رصدخانه  احداث  خاطر  به  آموزش وپرورش  مدیریت  از  پایان  در  وی 
دانش آموزی تقدیر کرد و متذکر شد ازنظر مشاوره علمی آنچه در توان 

دارم کوتاهی نخواهم کرد.
در ادامه این همایش سیده مهتاب نبوی دانشجوی معلول از ناحیه دست در 
سخنانی خطاب به دانش آموزان گفت: برخی جاها باید مسیرمان را عوض 

کنیم و با خلاقیت و با انعطاف پذیری ذهنمان مسیرمان را بسازیم.
وی گفت: نقص در شکل ظاهری نیست؛ بلکه هر انسانی دارای نقص های 
ظاهری و پنهانی است، بنابراین باید با دنبال کردن نشانه ها مسیر محیط 

اطراف خود را دنبال کنیم و به آن نگاه دانشمندانه داشته باشیم.
پرفسور شریف دانش آموزان را به تلاش و کوشش و موفق شدن در وادی 
علم تشویق کرد و افزود: انسان به ظاهر سواددار به درد جامعه نمی خورد 
توسط  می آید  پیش  جامعه  برای  که  هرمشکلی  می بینیم  امروزه  چراکه 

انسان های بی سواد رقم می خورد.
وی گفت: یک نماینده شهر و یا امام جمعه و یا مسئولی که سواد نداشته 
باشد مسئله ای را از روی بی سوادی طرح می کند و شهری را به هم می ریزد 

و آسایش مردم را می گیرد.
در پایان این همایش با اهدای لوح تقدیر و جوایز از دانش آموزان ممتاز 

علمی متوسطه اول، دوم و هنرستان های شهر کازرون تقدیر شد.

مطالبه مردم در روز پنجم اعتراض ها؛

شفافیت و مشخص شدن جزئیات طرح و مسئله فرمانداری ویژه
امام جمعه کازرون: اگر خلاف گفته های مسئولان عمل شود بعداً حرف های مهمی خواهم زد

در کازرون انجام شد؛

برگزاری مراسم چهارمین همایش تجلیل از 
دانش آموزان ممتاز کازرونی

و  اورژانس ۱۱۵  با حضور مرکز  کاروان سلامت شهرستان کازرون 
هلال احمر این شهرستان به مناسبت بزرگداشت هفته سلامت، با ارائه 

خدمات ویزیت و داروی رایگان به روستای بناف اعزام شدند.
مدیریت  مرکز  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
حوادث و فوریت های پزشکی شهرستان کازرون، با همکاری مرکز 
اورژانس ۱۱۵ کازرون، هلال احمر، شبکه بهداشت و درمان و دهیاری، 
کاروان سلامت با رویکرد ارائه خدمات پزشکی و درمانی رایگان در 

روستای بناف برگزار شد.
سرپرست مرکز اورژانس ۱۱۵ کازرون هدف از برگزاری این کاروان 
را ارائه خدمات رایگان به مناطق محروم و آسیب پذیر روستایی، بهبود 
سطح سلامت و ایجاد بستری در جهت رشد و توسعه سلامت با رویکرد 
پایش و خطرسنجی دانست و افزود: با توجه به امکاناتی که فراهم و 
تمهیداتی که اندیشیده شده، ما تلاش می کنیم مسیر کارمان را به سمتی 

ببریم که مناطق محروم و آسیب پذیر روستایی را پوشش دهیم.
بهمن جمشیدی ضمن اشاره به حضور پزشک، ماما، مشاوره تغذیه و 
روانشناس در این کاروان با همکاری جمعیت هلال احمر این شهرستان 
عرصه  ارتقای  راستای  در  ما  فعالیت  اینکه  به  توجه  با  داشت:  اظهار 
جهت  در  متخصصان  و  پزشکان  از  است،  سلامت محور  و  سلامت 
همکاری در هر زمینه ای با این سازمان دعوت به عمل آمده و در حال 
حاضر می کوشیم با شناسایی این ظرفیت ها به بهترین شکل ممکن از 

آن استفاده کنیم.
کارکنان  توسط  کاروان  این  برگزاری  با  همزمان  مراسم  حاشیه  در 
اورژانس ۱۱۵ با آموزش کمک های اولیه به دانش آموزان این روستا 

ارائه خدمات بهداشتی شد.
در پایان این کاروان از دکتر بیژن فرهمندفر با اهدای لوحی در اجرای 
این طرح تقدیر و قدردانی شده و از جانب سرپرست اورژانس ۱۱۵ 
همکاری  جهت  به  سازمان  این  افتخاری  پزشک  به عنوان  کازرون 

بی شائبه معرفی شدند.

در طرح کاروان سلامت صورت گرفت؛
ارائه ی خدمات رایگان به ۴۱۰ نفر

از اهالی روستای بناف


